
Svenska Stövarklubben 

Protokoll fört vid styrelsemöte nr 4- 2017 

Sammanträdestid och plats: telefonmöte 2017-12-06 klockan 19.00 - 22.00 

Närvarande: Freddy Kjellström, ordförande, Carina Adolfsson, Göran 

Johansson, Gunnar Pettersson, Tomas Lööf, Thommy Sundell, sekreterare. 

Anmält förhinder: Andreas Johansson, Owe Karlsson. 

§52 Mötets öppnande 

Hälsade ordföranden styrelsens ledamöter välkomna till mötet och förklarade 

sammanträdet öppet. 

§53 Föredragningslistans godkännande 

Godkändes förslaget till föredragningslista med tilläggsärenden under 

punkterna rapporter och övriga frågor. 

§54 Föregående protokoll 

Genomgicks föregående protokoll nr 3, § 35- 51 

Styrelsen beslutar 

Att med godkännande lägga styrelse protokoll nr 3-2017 till handlingarna. 

§55 AU- beslut  

Sekreteraren redovisar AU:s beslut enligt följande: 

Ersättningen från Svenska Stövarklubben till lokalklubb som arrangerar SM 

skall vara densamma oavsett vilket drevdjur tävlingen avser. 

Beslutat tilldela Svenska Stövarklubbens förtjänsttecken till Mikael Nilsson 

och Hans Olofsson, Västerbottens läns Stövarklubb, i samband med årets SM i 

Vindeln. 

Efter genomgång och kontroll av ingivna handlingar auktoriserat Henrik 

Eriksson, Tim Knapp, Folke Markström, Robert Zetterkvist, Anders Olofsson, 

Helge Koivusaari och Markus Edvardsson till drevprovsdomare. 

Medgivet hemställan från Svenska Hamiltonstövare föreningen om avsteg 

från stadgarna genom att avhålla föreningens kommande årsmöte senare, 

den 5 maj 2018, i samband med utställning. 



Beslutat utöka kommande nummer av Stövaren med 8, sidor för att möta 

efterfrågan på material och balansera upphandlat annonsutbud. 

Styrelsen beslutar 

Att godkänna arbetsutskottets ovan fattade beslut. 

§56 Ekonomi redovisning 

Ordföranden redovisar att förda överläggningar med försäkringsbolaget 

Svedea om ett avtal from 2018 nu är slutförda och presenterar avtalets 

innebörd för styrelsen. 

Carina Adolfsson redovisar en ekonomisk rapport som avser årets intäkter 

och utgifter tom november månad och i jämförelse med utfallet föregående 

år. Årets resultat beräknas ge ett mindre överskott. 

Tomas Lööf redovisar kostnadsutfall mot budget och erhållen offert för 

genomförd exteriör domare konferens tidigare i år. Av redovisningen 

bekräftas tidigare antagande att merkostnaden i huvudsak består av fler 

medverkande domare än planerat. Vidare tillkom kostnader för medverkande 

hundekipage beroende på resor och övernattning. 

Styrelsen beslutar  

Att notera till protokollet att styrelsen har tagit del av informationen samt 

Att godkänna föreliggande avtal med försäkringsbolaget Svedea och uppdra 

åt ordföranden att teckna avtalet efter utskrift. 

§57 Rapporter 

Sekreteraren redovisar gjorda erfarenheter av genomfört SM i Västerbottens 

Stövarklubbs regi i Vindeln den 25- 27 oktober 2017. Ett välorganiserat och 

genomtänkt arrangemang med bra förläggning och mat, bra provrutor och 

som samlade ett hundratal intresserade stövarvänner. Den enda smolken i 

bägaren var vädret med rikligt snöfall natten till första tävlingsdagen, vilket 

påverkade resultatet. Årets vinnare blev Schillerstövaren Törmarkens Sally. 

Styrelsen kommer även framgent att vara representerade i SKK 

organisationen. Ordföranden sitter i centralstyrelsen och blir dessutom 

ordförande för uppfödar- och kennelkonsulent kommitten. Gunnar Pettersson 

ingår i jakthundskommitten och sekreteraren ingår i utställningskommitten 

from 2018. Gunnar Pettersson redovisade sina intryck från invigningen av 



SKK:s nya lokaler i Rotebro. Det är nya fina lokaler till en bättre kostnad än 

tidigare. Bra lokaler för framtida möten. 

Göran Johansson redovisade att inrapporteringen av jaktprovsresultat går nu 

betydligt bättre efter en del inkörningsproblem. En del rapporter är felaktigt 

eller ofullständigt ifyllda och medför problem för kansliet. Text överföringen 

till resultatboken är fortfarande ett problem som behöver lösas ut. 

Stövarjaktens dag har i flera lokalklubbar än tidigare uppmärksammats med 

bra aktiviteter och många medverkande. För våra nordligaste lokalklubbar är 

vädret inte sällan en begränsande faktor, så även i år. 

Vargproblemet fortsätter att begränsa jakten med drivande hund. I Värmland 

har tre hundar dödats och tre hundar skadats svårt under året, händelserna 

har resulterat i skyddsjakt i allt för begränsad omfattning. Insamlingar på 

sociala medier har hjälpt berörda hundägare att klara höga 

veterinärkostnader. Det borde vara Statens uppgift att ersätta hundägare 

som drabbats av konsekvenserna av den förda rovdjurs politiken. Vidare har 

höga lokalpolitiker tagit upp frågan hos länsstyrelsen och vargproblematiken 

kommer även att tas upp på ministernivå genom interpellation och frågor 

riktade till ansvarigt statsråd via riksdagsledamot från Värmland, vilket har 

initierats av ordföranden. 

Styrelsen beslutar 

Att notera till protokollet att styrelsen har tagit del av rapporterna, samt  

Att uppmana kansliet att återsända felaktiga inrapporteringar till 

avsändaren för åtgärd och lärande. 

Att tacka Västerbottens stövarklubb för ett väl genomfört SM och tacka de 

lokalklubbar som haft en väl planerad verksamhet under stövarjaktens dag. 

§58 Avelsfrågor 

Owe Karlsson redovisar skriftligen att antalet registreringar förhoppningsvis 

kan komma att överstiga 900 under året, det är i så fall en förbättring mot 

föregående år.  

Vidare redovisas den nuvarande planeringen av beslutad avelskonferens. 

Styrelsen finner att avelskonferensen behöver tidigareläggas och även 

omfatta genomgångar av de mest komplicerade genetiska problem och 

frågeställningarna inom Stövarraserna under medverkan av SKK. 



Styrelsen beslutar 

Att notera till protokollet att styrelsen har tagit del av informationen, samt 

Att kommande avelskonferens genomförs den 7 och 8 april 2018 i Stockholm 

området och att sekreteraren i samarbete med kansliet svarar för 

lokalplaneringen. 

Att arbetet med att bereda arbetet med införandet av en ny 

avelsorganisation behöver intensifieras.  

§59 IT- ärenden 

Andreas Johansson redovisar skriftligen att hitta stövare.se kommer att 

lanseras innan jul som planerats, styrelsen konstaterar med tillfredställelse 

att det blir ett bra stöd för medlemmar och avelsansvariga. 

SKK:s utvecklingsarbete inom IT- området vad gäller inplanerat 

inrapporteringssystem för jaktprovs resultat kommer att påbörjas under 

2018. Styrelsen finner för sin del att det är viktigt att få klarlagt ett slutdatum 

för projektet eftersom nuvarande provisoriska inrapporteringssystem inte 

fungerar helt utan invändningar. Styrelsen kommer för sin del redovisa 

situationen till CS/SKK. 

Behovet av att uppdatera hemsidan och stundtals avlägsna olämpliga bilder 

eller personangrepp på facebook sidan ventilerades. Det senare är tack och 

lov sällan förekommande, men ibland dessvärre nödvändigt. 

Information om apputveckling för jaktprov från en privatperson redovisades 

till styrelsen. 

Styrelsen beslutar 

 Att notera till protokollet att styrelsen tagit del av informationen, samt 

Att uppdra åt Andreas Johansson att färdigställa hitta.stövare.se i enlighet 

med tidigare styrelse beslut, samt att närmare granska föreliggande förslag 

till apputveckling för jaktprov för yttrande.  

Att uppdra åt Gunnar Pettersson att uppdatera hemsidan på aktualiserade 

områden, samt att göra förfrågan hos Björn Ek SKK avseende hur många och 

vilka jakthundsklubbar som medverkar i IT-projektet inrapporteringssystem 

för jaktprov. 

§60 Utställningsfrågor 



Göran Johansson och sekreteraren redovisar behovet av att fler personer från 

de egna leden, dvs stövarjägare alternativt jägare med annan drivande hund 

blir utbildade som exteriördomare. Nuvarande ålders struktur på domarkåren 

gör att frågan behöver prioriteras under kommande år. Initialt har 

domarkommitten tillskrivits med en förfrågan om möjligheten och tidsplanen 

för en kommande exteriördomar utbildning för målgruppen. Beroende på 

svaret finns en planering för hur frågan bereds vidare. 

Styrelsen beslutar 

Att notera till protokollet att styrelsen tagit del av informationen. 

§61 Inkomna skrivelser 

SKK/jhk Inbjudan till Östermalma 

SKK/ustk Ringsekreterare avtal  

SKK/jhk Bidrag för genomförd exteriördomare konferens 

SKK/cs Protokoll nr 7 2017 

SKK/dn Ärende nr 93 2017 (KN) 

SKK/dk Distansutbildning för exteriördomare 

SKK/ak Index för ledhälsa- nu för fler raser 

SKK/ak Ansökan om bidrag för uppfödare 

Gotlandsstövare föreningen, Info om pågående spermalagringsprojekt 

Motion från Södermanlands stövarklubb, Ändrad fördelning inom 

medlemsavgiften 

Styrelsen beslutar 

Att notera till protokollet att styrelsen tagit del av informationen. 

§62 Utgående skrivelser 

Ansökan från avelsansvariga om bidrag för planerad avelskonferens 2018  

Ansökan från utställningsansvariga om exteriördomare utbildning för särskild 

målgrupp. 

Ansökan från utställnings ansvariga om bidrag för genomförd 

exteriördomare konferens, samt redovisning över gjorda erfarenheter. 



Tackbrev till Västerbottens läns stövarklubb för väl genomfört SM, samt 

diplom till deltagarna, och diplom till pristagarna vid årets kvinnokamp. 

§63 Planering inför stövarfullmäktige 2018 

Kallelse med aktuell mandatfördelning för lokalklubbar och rasföreningar 

utsänds senast under februari månad. Lokalklubbarna och rasföreningarna 

anmäler sina delegater med namn och adress till Svenska Stövarklubbens 

kansli senast den 31 mars. 

Skriftliga underlag för verksamhetsåren 2016 och 2017 från 

verksamhetsansvariga inom styrelsen och rapport från avelsråden skall vara 

sekreteraren tillhanda senast per den 1 februari 2018. 

Inkomna motioner med förslag till styrelsens yttrande, eller styrelsens egna 

motioner, verksamhetsberättelser, årsredovisningar, förslag till 

verksamhetsplan och kommande års budget hanteras på kommande 

styrelsemöten i Skövde den 17/2 i samband med SM för Stövare som jagar 

räv. Samt vid styrelsemötet den 6 april i Stockholmsområdet i samband med 

avelskonferensen den 7 och 8 april. Ett beredande styrelsemöte inför 

Stövarfullmäktige avhålls slutligen den 31 maj på Scandic hotell i Upplands 

Väsby. 

Program och handlingar till fullmäktige utsänds senast 4 veckor före 

fullmäktige som äger rum den 1 och 2 juni 2018. 

Styrelsen beslutar 

Att fastställa föreliggande planering inför Stövarfullmäktige 2018  

§64 Svenska Stövarklubbens kansli 

Sekreteraren återkopplar till föregående styrelsemöte och genomförd 

genomgång av kansliets arbetsuppgifter i nuläget, samt föreslagen 

kravspecifikation och förslag till arbetsfördelning inom styrelsen. En 

förändring av kanslifunktionen kräver dels en långtgående digitalisering för 

att underlätta styrelsens arbete i enlighet med föregående möte, samt dels en 

ingående dialog med SKK om en ändrad arbetsfördelning som sannolikt 

kommer att innebära ett större tjänsteköp från SKK. 

Styrelsen beslutar 

Att notera till protokollet att styrelsen tagit del av informationen, samt 



Att uppdra åt Ordföranden och sekreteraren att utifrån kravspecifikationen ta 

upp överläggningar med SKK i ärendet. 

§65 Medlems och PR- frågor 

Gunnar Pettersson redovisar att antalet medlemmar minskat med 3,1 % eller 

med 138 personer jämfört med föregående år. Vidare konstateras stora 

skillnader mellan lokalklubbarna vad gäller medlemsutvecklingen, skillnaden 

består inte sällan på aktivitetsutvecklingen inom lokalklubben, inte minst 

under hela verksamhetsåret. Han förslår att medlemsfrågorna blir en viktig 

programpunkt på Stövarfullmäktige under medverkan av Studieförbundet. 

I nästkommande nummer av Stövaren nr1 2018 föreslås medskick av 

klistermärke för Svenska Stövarklubben. Inköp av klistermärken behöver 

göras för verkställighet. Övrigt PR material föreslås försäljas ut efterhand 

innan inköp av nya produkter aktualiseras. 

Styrelsen beslutar 

Att notera till Protokollet att styrelsen tagit del av informationen, samt 

Att uppdra åt Gunnar Pettersson att verkställa föreslagna åtgärder.   

§66 Övriga frågor 

a) Svenska Schillerstövarföreningen ansöker i skrivelse med begäran om  

inmönstring av två Schillerstövare hos avelskommitten SKK. Ansökan är 

kompletterad med uppgifter om ägare och hundarnas bakgrund samt 

Svenska Schillerstövarföreningens protokoll. 

Styrelsen beslutar 

Att för sin del bifalla hemställan, samt ansöka om inregistreringen hos 

avelskommitten SKK.  

b)Sekreteraren har sammanställt ett förslag till yttrande till disciplin 

nämnden SKK från Svenska Stövarklubbens styrelse. Ärendet avser ett 

tidigare anmält ärende (nr 93/2017). 

Styrelsen beslutar 

Att avge föreliggande yttrande till disciplinnämnden. 

c)Redovisas planeringen för årets upplaga av Stockholms hundmässa. 

Inbjudan till hundmässan gick till samtliga rasföreningar. Medverkande i 



rasparaden och i Svenska Stövarklubbens monter blir efter egen anmälan 

företrädare för de Svenska Stövarraserna, tillsammans med Göran Johansson 

och Gunnar Pettersson. 

Styrelsen beslutar 

Att notera till protokollet att styrelsen har tagit del av informationen. 

Paragrafen är i sin helhet (abc)omedelbart justerad.  

§67 Styrelsemöten fram till Stövarfullmäktige 2018 

Beslutade styrelsen om följande sammanträdesplan för styrelsen 

17/2-18 Knista Herrgård Skövde, 6/4-18 Upplands Väsby/Rotebro, 31/5-18 

Upplands Väsby 

§68 Mötets avslutande 

Förklarade ordföranden mötet för avslutat och tackade för ett konstruktivt 

och bra samarbete under året samt önskade styrelsens ledamöter en GOD JUL 

och ett GOTT NYTT ÅR.  

 

Vid protokollet 

Thommy Sundell 

Justeras 

 

Freddy Kjellström                                                                                Tomas Lööf 


